
 
 

 Bijeenkomst : 25 september 2013 
 Clubbericht nr. : 13 
 Clubberichtschrijver : Ed Gareman 
 Attendance : 71,88 % 
  
  

Aanwezig:        John Bakker, Eugène Bridié, Carel Bruens, Marijke du Burck, John van Dijk, 
      Sabine Eggermont, Hans Eijer, Ernst Evelo, Anton Eelco Gerritsma, Ed 
      Gareman, Ton Glissenaar, Joseph Govaarts, Hein Grijpink, Gerhard 
      Jansen, Wil Keulers, Jules van Koningsbruggen, Marco Lurks, Steven Mast, 
       Marit Oosenbrug, Marian Pérez, Pam Perquin, Soeroedj Tewarie en Daan 
      van Wijk.  

 
Deze dag zal ik als notulist niet gauw vergeten; ik heb me de hele dag toch 
niet op m’n gemak gevoeld. Ik als dislect moet een verslag schrijven en dat 
vermoedelijk tijdens een lastig in een verslag te vast te leggen avond. 
 
Maar goed, we zijn er weer. De voorzitter opent de avond met nogmaals 
dank aan de organisatie van een prachtig, mooi en gezellig Vocational 
weekend in Noordwijk. Dank, dank en dank. 
 
De voorzitter geeft aan dat er twee zaken aan de orde komen:  
Internationaal service en Jeugdzaken, deze zijn in het weekend ook als 
belangrijk ervaren.  
 
Even een moment stilte (had ik nodig met een diepe zucht) voor de 
maaltijd.  
 
 
 

Carel neemt het woord en begint zijn betoog? Internationaal met een twin club maar niet te ver weg? 
Zoeken we een stad op culturele basis. De discussie komt op gang, maar ik krijg ondertussen zoveel 
info op me af dat ik wanhopig achterover val! Er wordt in de zaal nota bene nog gezegd: WE LEZEN 
HET WEL IN HET VERSLAG. Resultaat: black-out! 
 
Carel vraagt wat wij als club zouden willen en als er een keuze gemaakt wordt, gaat het nog enige 
tijd duren alvorens er daadwerkelijk een ontmoeting zal zijn. Er wordt betoogd dat wij als club een 
verplichting hebben om internationaal contacten te hebben of te maken.  
 
Wat verwachten we ervan? 
Een keer per jaar een ontmoetinkje of een meerdaags bezoek? Onderdak daar en hier; met een 
gegeven dat we niet veel willen uitgeven, zullen de onkosten beperkt moeten zijn. Na de discussie 
blijft de vraag nog steeds staan: TWINNEN of NIET? 
 
Joseph maakt het niet gemakkelijker en geeft aan dat in het Vocational weekend geen stip is 
gegeven voor International, waar Hein op het gevaar wijst van degradatie van International naar nul. 
Carel antwoordt hierop dat International al jaren een onderschoven kindje is; wij zullen dit toch op 
moeten pakken. International is een niet onbelangrijk onderdeel van Rotary, o.a. Rotary kinderen 
kunnen onderling uitgewisseld worden. 
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Een onderbreking door de voorzitter: we hebben een drankje aangeboden gekregen van Sabine.  
57-jarige bijstandsmoeder weer aan het werk, na een jaar van leren en door ontwikkeling 
uitgeroepen tot topper van het jaar 2013. Gefeliciteerd coach...... en proost! 
 
Oké, weer zijn weer terug bij International. Marit grijpt terug op het weekend; we kunnen 
International met Jeugd koppelen aan een bezoek aan een stad en daar naar de lokale club gaan. 
We zijn immers allemaal verkenners. Blijft de vraag van Jules welke stad, hoe en waarom, of doen 
we het via een project. 
 
Carel geeft aan dat in de hele wereld een mogelijke twin club is, maar we moeten met zijn allen 
zoeken. Dus zijn we allemaal hoofdverkenners als we op vakantie zijn. Joseph heeft in Canada in 
een club gesproken,180 man maar geen respons. Carel is van mening dat dat toch het begin is, 
eenvoudig maar waar: vlaggetjes uitwisselen. 
 
Ernst geeft nog wat info over hoe dat in Barcelona is verlopen. Als er wat meer tijd was genomen, 
had er toch zeker een bezoek kunnen worden geregeld aan een Rotaryclub in Barcelona. Overigens 
was de reis super gezellig en goed verlopen. John vindt Engeland een mooi land om een Rotary club 
te zoeken om te twinnen en als Ernst meer tijd heeft, is de mogelijkheid om deze te vinden ook 
groter. We gaan zoeken naar een date!  
 
Mooi, even rust... O nee, Wil staat er al… Jeugdzaken. We krijgen allemaal een 
uitdraai van wat Wil gaat bespreken. Mooi denk ik, ik zeg: zie bijlage.  
Wil praat ons door het geheel heen en bij RYLA wordt er positief gereageerd op de 
financiële bijdrage van de club van € 300,- . 
 
Joseph:    dochter Rosanne  
Steven:   Oppas  
 
 
 
Rondvraag  
Niks. Iedereen is overladen met info? 
 
De Feestcommissie vraagt: wat wordt het met Kerst? Wo-/do-/vrij- of zaterdag??? Het gaat eigenlijk 
om de wijn, want de dag bepaalt voor een deel de wijnconsumptie. De beslissing is aan de 
feestcommissie, in overleg met de programmacommissie: Mogelijkheden: donderdag 11 december: 
avondje van 6. 18 december: geen clubbijeenkomst. 19 of  20 december: Kerstdiner. 
 
John (CS) vraagt of we onze kerstactie bij (voormalig) C1000 doorzetten. Hierop wordt wederom het 
afgelopen weekend naar voren gehaald als zijnde zeer belangrijk, dus ja en zelfs kunnen we het 
uitbreiden? 
 
Hein vraagt of we de mail willen beantwoordden die namens de Stichting Community Service is 
gestuurd. 
 
‘Verbinden’ is het thema van de Districtsconferentie op zaterdag 12 april 2014 in Zoetermeer. De 
vandaag verschenen brochure geeft al aan dat er zeer serieus werk van wordt gemaakt. 
 
Zijdelings word er in mijn niet-voetbaloor gezegd: PSV 2-1, o nee 3-1. Lekker belangrijk. 
 
Tot slot benadrukt de voorzitter nog eens het belang van het invullen van de vragen over Jeugd van 
Wil en hij bedankt Carel en Wil voor hun bijdragen en een ieder voor de komst vanavond.  

 
Gegroet een ieder en ga naar huis. Wie wil ajb voor een consumptie mijn verslaglegging 
overnemen? 


